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Vragen voor het vragenhalfuur raad 16 december 2014 
 
 

Voorzitter, 
 
Er bereiken ons als CDA geluiden dat b.v. het centrum voor Jeugd en gezin niet 
altijd even snel en adequaat te werk gaat. 
 
Zo is ons ter oren gekomen dat er problemen zijn met een vader en zoontje in de 

rivierenwijk. 
 
Er schijnt geen naschoolse opvang te zijn voor het jongetje? En de hulp schiet te kort. 
 
Is de wethouder hiervan op de hoogte, en weet zij ons hier meer over te vertellen? 
 
Namens de fractie CDA Heerhugowaad 
Jolandavan Ling, 
 
 

Voorzitter, 
 
Op 11 november en 2 december jongstleden heeft de heer Van Langen van Amigo 
Plant aan de Jan glijnisweg een tweetal brieven gestuurd gericht aan het college. 
In deze brieven geeft hij aan zich grote zorgen te maken om een aantal situaties 
rondom de locaties van Amigo Plant. Vanaf deze plek wil ik de heer Van Langen 

bedanken voor het zo uitgebreid uiteenzetten van deze problemen. Wij hebben naar aanleiding 
hiervan een aantal vragen aan het college.  
 
De VVD wil graag weten van de wethouder tot in hoeverre dit signaal de aandacht van het 
college heeft. Het mag duidelijk zijn dat het hier om een complex probleem gaat, waarbij het lijkt 
dat meerdere partijen betrokken zijn, waarin een ondernemer zich geremd voelt  en waar ook de 
verkeersveiligheid onder lijdt. We willen dan ook de wethouder vragen of het mogelijk is om de 
partijen om tafel te krijgen, en zo tot een oplossing te komen en gezamenlijk naar de toekomst te 
kijken. 
 
V.T.A. (Véronique) Wanst 
Raadslid VVD Heerhugowaard 
 
 

 
Voorzitter, 
 
Namens Burgerbelang twee vragen: 
 

1. Bij het Huygens college stond altijd een gele vuilcontainer. deze stond in de loop van de 
leerlingen richting Middenwaard. Hiermee werd voorkomen dat er veel zwerfvuil in de 
particuliere tuinen terecht kwam. Deze container is nu weg.Vragen: 

a. Is u bekend dat deze container weg gehaald is? 
b. Onder wie zijn verantwoordelijkheid is deze daar geplaatst? 
c. Hoe moet n worden omgegaan met het zwerfvuil in de particuliere tuinen? 
 
2. De Geul is opgeknapt echter bij de kruising met de fietsweg (Middenweg) stonden altijd 

haaientanden op de weg, deze zijn aan de Geul zijde niet terug geplaatst. Vragen: 
a. is u bekend dat deze niet terug geplaatst zijn? 
B  Komen ze nog terug? 
c. welke veiligheidsvoorzieningen komen we dan als alternatief? 
 
Namens de fractie Burgerbelang 
Ad Jongenelen 


